



8D6N SEOUL REFRESH KOREA

8天6晚 韩国首尔之旅

KRSRAS | APR - NOV 2024

COUNTRY FOCUSED

I WAS
HERE!

Experience the dynamic fusion of tradition and innovation as you explore the rich history of Incheon, the diverse landscapes of Gyeonggi-do, and the energetic urban pulse of Seoul.

PETITE FRANCE



Wifi
Router



PACE



Relaxed



Active

HIGHLIGHTS

INCHEON

- Open Port Electric Buggy Ride
- Songwoldong Fairytale Village
- Jjajangmyeon Museum
- Chinatown
- Chinese and Japanese Boundary Stairs

GYEONGGIDO

- Rice Flower Farm + Making of Korean Hot pepper paste
- Hyundai Premium Outlet
- Gapyeong Sheep Farm & Café
- Petite France
- Everland Theme Park

SEOUL

- Gyeongbokgung Palace
- Traditional Hanok Wear
- Bukchon Hanok Village
- Cheongwadae
- Gwangjang Market
- Namsan Seoul Tower
- Ikseondong Village
- Dongdaemun Shopping



DELICACIES

Meal Plan

6 Breakfasts, 3 Lunches, 2 Dinners

Specialties

- Jjajangmyeon + Sweet & Sour Pork
- Pumpkin Smoked Duck
- Korean BBQ Buffet
- Ginseng Chicken Soup + Abalone
- Marinated Pork + Kimchi Stew

4★ HOTELS OR SIMILAR

1N Gimpo Marina Bay Hotel

2N Suwon Value Hotel

3N Seoul Four Point Sheraton Hotel

*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list.



BUKCHON HANOK VILLAGE

8D6N Seoul Refresh Korea

01 SINGAPORE ▶ INCHEON
Assemble at the airport for your flight to Incheon.

02 INCHEON ▶ GYEONGGIDO

Lunch, Dinner
Upon arrival, meet your guide and proceed to **Incheon Open Port** cultural district. Ride with comfort on **Electric Buggy** to photo zone street murals **Songwoldong Fairytale Village**. Stop at **Chinatown** where you can spot the colorful streets filled with all wall of painting illustrations and **Jjajangmyeon Museum** to learn the history of Chinese Korean's favourite dish. Next, stop at **Boundary Stairs** that separates Qing and Japanese concessions. Thereafter, head to Gyeonggido to experience **Gochujang-making** at **Rice Flower Farm**, where you can take your creation home. Conclude the day with leisure shopping at **Hyundai Premium Outlet**.



EVERLAND

Korean food. For the adventurous may consider trying sannakji (live octopus sashimi) with tentacles still wriggle on plate.

03 GYEONGGIDO

Breakfast, Lunch
This morning, start your day by visiting the picturesque **Gapyeong Sheep Farm & Café**, where you'll have the chance to interact with friendly sheep amidst a charming countryside backdrop. Take a moment to relax in the cozy on-site café, savoring a refreshing drink. Then, journey to **Everland**, Korea's largest theme park, featuring one of the world's steepest and fastest wooden rollercoasters.

04 GYEONGGIDO ▶ SEOUL

Breakfast, Dinner
After breakfast, travel to **Seoul city** and visit the most iconic **Gyeongbokgung Palace**, the majestic first royal palace of the Joseon Dynasty, dress in **Traditional Hanbok wear**. This serene and beautiful palace is a must-visit, offering its enchanting charm in every season. En-route, see **Cheongwadae**, Korean presidential residence. Then, make a stop at a **Ginseng Gallery** and **Cosmetic Shop** for a spot of shopping before heading to the charming **Bukchon Hanok Village**, which now home to art galleries, traditional workshops and restaurant amidst residential homes. Conclude the day with a visit to **Gwangjang Market**. Food lover can find forest of small stalls selling street food and traditional

05 SEOUL

Breakfast, Lunch
This morning, proceed to **Namsan Tower** for panoramic view of downtown Seoul. You may wish to get a lock as a symbol of everlasting bond and leave it at Locks of Love. Then, make a stop at a **Healthy Liver Gallery** before visiting **Ikseondong Hanok Village**, a neighbourhood gem of Hanok that offers trendy cafes, bars, and restaurants, decorated under the 1920s, vintage theme. Lastly, enjoy some time at **Dongdaemun** district, a bustling hub where you can shop to your heart's content until late at night.

06 SEOUL

Breakfast
Enjoy the day free at leisure to explore Seoul's famous sights and attractions on your own.

07 SEOUL

Breakfast
Enjoy the day free at leisure to explore Seoul's famous sights and attractions on your own.

08 SEOUL ▶ SINGAPORE

Breakfast
Today at leisure before transferring to Incheon International Airport for your flight back to Singapore.



JJAJANGMYEON

Service Fee Guideline:
(Based on 8D6N)

- KRW90,000 per pax

Notes:

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions, and Covid-19 testing procedures.
- Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English itinerary.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Tour leader assignment is subjective and at the discretion of the Company.
- Any detour is subject to USD250 charge per pax.
- Any deviation is subject to minimum SGD250 fare difference per pax.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Additionally, for groups consisting of 20 or more passengers, a tour leader will be assigned.

8天6晚 韩国首尔之旅

行程亮点

仁川

- 仁川开港文化区电瓶车
- 松月洞童话村
- 炸酱面博物馆
- 中华街
- 清朝和日本租界区分界阶梯

京畿道

- 稻花农场+制作韩国辣椒酱
- 现代折扣购物中心
- 加平郡羊农场
- 小法国村
- 爱宝乐园

首尔

- 景福宫
- 传统韩服
- 青瓦台
- 北村韩屋村
- 广藏市场
- 南山塔
- 益善洞韩屋村
- 东大门



韩国首尔塔

01 新加坡 ▶ 仁川
在机场集合，乘坐航班前往仁川。

02 仁川 ▶ 京畿道
午餐，晚餐
抵达后，前往仁川开港文化区乘坐电瓶车前往松月洞童话村壁画街道。接着在中华街欣赏色彩斑斓的建筑和充满各种绘画插图，参观炸酱面博物馆了解中韩美食历史，随后在清朝和日本租界区分界阶梯处停下留照。之后前往京畿道。在稻花农场可沉浸在制作韩国辣椒酱的体验中，还可以带回国。结束一天的行程，前往现代折扣购物中心。

03 京畿道
早餐，午餐
今早开始您的一天，前往风景如画的加平郡羊农场，您将有机会与友好的羊互动，在舒适的咖啡馆品尝一杯清爽的饮料。在小法国村，以法国文化为主题的旅游胜地，包括仿法国建筑、法国文学作品中的雕塑和展览。随后，前往爱宝乐园，韩国最大的主题公园，拥有世界上最陡峭、最快的木制过山车。

04 京畿道 ▶ 首尔
早餐，晚餐
早餐后，前往首尔市参观最具代表性的景福宫，这是朝鲜王朝的第一座雄伟皇宫殿，穿着传统韩服。这座宁静而美丽的宫殿是一处必游之地，每个季节都展现着迷人的魅力。途中，可以看到青瓦台，即韩国总统府。然后，在人参和化妆品商店停留一下，体验购物的乐趣。之后前往迷人的北村韩屋村，现在是在许多艺术画廊、传统工坊和餐馆的所在，也坐落在居民家园之间。结束这一天的行程，参观广藏市场。美食爱好者可以在这里找到一片小摊的海洋，售卖着各种街头食品和传统的韩国美食。对于寻求冒险的人，也许可以尝试生炸章鱼刺身，观看触角在盘子上仍然蠕动的奇特经验。

05 首尔
早餐，午餐
今天早上，前往南山塔，欣赏首尔市区的全景。接着，参观益肝店，再游览益善洞韩屋村。这里是传统韩屋小巷和现代与传统结合的韩式古建筑，浓厚的文化氛围和吸引游客的独特魅力而著名。最后，在东大门区度过一些时光，这是一个繁华的中心，您可以在夜晚深入夜市尽情购物。

06 首尔
早餐 - 酒店
享受一天的休闲时间，自由探索首尔著名的景点和景区。

07 首尔
早餐 - 酒店
享受一天的休闲时间，自由探索首尔著名的景点和景区。

08 首尔 ▶ 新加坡
早餐 - 酒店
今天，前往仁川国际机场，搭乘回新加坡的航班。

行程费用未包含：
导游司机小费(8天6晚为标准)
· 每人90,000韩圆

备注：

1. 由于不可见的变化、天气条件，公司保留更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。
2. 旅游行程、酒店详情和内容均以英文行程为准。
3. 除非另有说明，否则旅游将以中文解说进行。
4. 领队指派是主观的，由公司自行决定。
5. 任何绕道需加收每人USD250的费用。
6. 任何航班偏差均需支付每人最低SGD250的票价差额。
7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数，20名以上旅客安排随团领队。